
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     

 Č.j.: AS-6/2013 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 7.5. 2013 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Kohlíková, Heller, Hojka, Pokorná, Tůma, Petr, Flemr, 
Jelen, Panská, Baláš, Bunc, Vomáčko,  
Studentská komora (s): Pecinová, Česák, Novotný, Omcirk, Pánková 
Omluveni: Vokoun (s), Luštický (s), Coufalová (a), Kaplan (a) 

 
Hosté: (bez titulů): Süss, Fořter, Kovář, Kračmar, Kafka 

 
 

1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS Kohlíková): 

Na úvod seznámila předsedkyně AS FTVS Kohlíková s navrženým programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 7. 5. 2013: (16-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/05/2013: AS FTVS schválil Program zasedání 7. 5. 2013. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 9. 4. 2013 

Hlasování o zápisu ze zasedání 9. 4. 2013: (16-0-0). 

Usnesení 02/05/2013: AS FTVS schválil Zápis ze zasedání 9. 4. 2013. 

3. Vystoupení pana děkana doc. Süsse 

Pan děkan informoval o vyhlášení voleb rektora UK. Kandidáti projevili zájem o 

představení akademickému senátu UK FTVS. Předpokládaný termín představení byl 

navržen 28. květen 2013 13,00 v případě, že bude posunuto školení o přijímacím řízení na 

12 hod.  

Dále zmínil přípravu projektu Excelence GAČR, jehož hlavním koordinátorem byl pověřen 

prof. Bunc. Spolupracující pracoviště projektu budou IKEM Praha a FSS Brno. Centrum 

Kompetence TAČR fakulta nepodá. 

1. 6. 2013 bude otevřeno lanové centrum mezi bloky A-B, předpokládá se aktivní 

spolupráce s městskou částí Praha 6 a školami. 

 

 



4. Návrhy změny vnitřního mzdového předpisu č. 70/2013 

Ekonomická komise vyjádřila souhlas se schválením změn bez připomínek. Děkan 

komentoval, že schvalovaný předpis povede ke snížení pohyblivé složky mzdy. Bunc 

dodal, že prozatím není známý katalog prací pro akademické a vědecké pracovníky a není 

dané hodnocení badatelské činnosti. 

Hlasování o přijetí změn vnitřního mzdového předpisu č. 70/2013:  (16-0-0). 

Usnesení 03/05/2013: AS FTVS schválil vnitřní mzdový předpis č. 70/2013. 

5. Návrh změny statutu UK (pravidla pro grafické užívání znaku UK) č. 71/2013 

Hlasování o přijetí změny statutu UK (pravidla pro grafické užívání znaku UK):  (16-0-0). 

Usnesení 04/05/2013: AS FTVS schválil změny statutu UK (pravidla pro grafické užívání 

znaku UK) č. 71/2013. 

6. Výroční zpráva FTVS UK o hospodaření fakulty (dále VZH) v roce 2012  

Tajemník fakulty představil VZH fakulty za rok 2012. Ekonomická komise posléze 

zdůraznila pokles příjmů z grantové činnosti a potřebu tuto oblast posílit. Dále ekonomická 

komise upozornila na pokles doplňkové činnosti a na nárůst příjmů z CŽV.  Zdroj 

financování z CŽV však nevidí jako dlouhodobě perspektivní. Komise se pozastavila nad 

vysokým počtem nepedagogických pracovníků na fakultě a jejich navýšením současným 

vedením fakulty oproti minulým letům. Ekonomická komise požádala o vysvětlení, proč 

došlo k masivnímu vyčerpání prostředků FRIM (28 mil).  

Tajemník, děkan a Vomáčko zmínili důvody, které naší fakultu řadí mezi instituce s velmi 

vysokým poměrem nepedagogických pracovníků vůči akademikům: správa velkého 

majetku, zabezpečení chodu mimofakultních středisek, zabezpečení úklidu a provozu 

vlastními zaměstnanci, nevyužívání „outsourcingových“ firem.  Dále děkan zmínil, že bylo 

podpořeno oddělení, které má zvýšit grantovou úspěšnost fakulty.  S tajemníkem vysvětlili, 

že FRIM byl vyčerpán převážně (20 mil) na výstavbu fakultního střediska ve Stráži n. 

Nežárkou. Ze zbylých 8 mil. byla největší část utracena za opravu sociálních zařízení.  

Bunc žádá vedení, aby v budoucnu proběhlo zhodnocení efektivity nově přijatých 

pracovníků.  Hojka konstatoval úbytek stipendijního fondu. Chybí jasná struktura a žádá o 

určení jasných pravidel udělování. Kohlíková vznesla dotaz na rekonstrukci velkého sálu 

fakulty. Tajemník přislíbil, že o veškerých krocích bude předem informovat.  

Hlasování o přijetí Výroční zprávy o hospodaření fakulty na rok 2013:  (16-0-0). 



Usnesení 05/05/2013: AS FTVS schválil VZH fakulty. 

 

7. Návrh rozpočtu fakulty pro rok 2013 

Tajemník fakulty představil vyrovnaný rozpočet na rok 2013. Zdůraznil nárůst příspěvku na 

vzdělávací činnost a pokles financí u výzkumných záměrů. Celkově se rozpočet oproti 

loňsku navýšil o 4,7 mil. Kč. V nákladech se navýšení projeví zejména v položce 

mzdových nákladů. 

Ekonomická komise zmínila nesoulad mezd v PRVOUKu v částce 900 tis. Kč. Děkan a 

tajemník vysvětlili, že se jedná o nezapočtení odvodů a 10% částky na odměny v režii 

koordinační rady PRVOUKu. 

Ekonomická komise položila dotaz na přerozdělování RIV bodů do osobního hodnocení. 

Děkan vysvětlil metodiku odměňování, do které patří fixní částka, nepřímá pedagogická 

činnost, přímá výuka a vědecká činnost. 

Ekonomická komise se pozastavila nad institucí „celofakultního střediska“ s rozpočtem 2,5 

mil. Kč. Tajemník vysvětlil, že se jedná o prostředky pro celofakultní potřeby (např. 

konference a oslavy výročí 60. let založení fakulty, sraz absolventů, oblečení učitelů, 

opravy, havárie, nárazové odměny, apod.). Senát doporučuje, aby toto středisko bylo 

v gesci tajemníka a ne samostatně. 

Hlasování o rozpočtu pro rok 2013 s podmínkou, že celofakultní středisko bude v gesci 

tajemníka: 15-0-0.  

Usnesení 06/05/2013: Byl schválen rozpočet fakulty na rok 2013. 

8. Prodloužení smlouvy nájemci bufetu a bistra 

Tajemník stáhl nájemní smlouvu pro bistro z důvodů nového potenciálního zájemce. Dále 

tajemník navrhl prodloužit smlouvu k provozování bufetu za stávajících podmínek do 30. 6. 

2014. 

Hlasování o prodloužení smlouvy nájemci bufetu: 14-0-0.  

Usnesení 7/05/2013: Bylo schváleno prodloužení nájemní smlouvy provozovateli bufetu 

do 30. 6. 2014. 

 

9. Představení návrhu loga FTVS UK 

Proděkan Kovář a p. Kafka představili logo FTVS, jeho verze, barevnost, ochranu loga, 

maskota, podznačky, typografii. Proběhla diskuze k volbě písma a vypracování dalších 

návrhů.  



 

 

16,00 ukončení zasedání AS FTVS. Ostatní body programu jsou přesunuty na další zasedání 

AS FTVS. 

 

Zapsal: Baláš 

 Za AS FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


